
Vážení sousedé - členové pracovní skupiny,  

bylo by mi hanba podlehnout lenosti a nenapsat Vám, že jste odevzdali solidní, poctivý kus 

záslužné práce. V zápisu ze schůzky pracovní skupiny nebyly pominuty žádné podstatnější 

zřetele; jejich obsah a postup zahrnuje všechny respektu hodné ohledy, které veškerá 

dosavadní jednání zaznamenala. Zápis je tak, podle mého soudu, korektním a obecně 

přijatelným vodítkem dalšího postupu. Bere v úvahu i ty závažné momenty, které v silách 

plenární schůze nebylo možné zohlednit. Děkuji Vám (jako člověk, který se problematikou 

s plnou vážností dost zabýval) za to velice, nadto se zkušeností a vědomím, že dosažení 

výsledku patrně nebylo vůbec snadné.  

Richard Růžička 

P.S.  

1) Na vědomí - rozlišeně otevřeností či skrytostí adresy - dáno i několika dalším sousedům, 

kteří se mne stejně asi na stanovisko zeptají. 

2) Uvítám samozřejmě, když bude toto mé sdělení členům pracovní skupiny uveřejněno i na 

stránkách domu (jak je nabízeno níže). 

 

 


